
 

 
 
 
 
Motion om fler utegym i Sundsvalls kommun. 
 
I dag finns bara ett utegym i Sundsvall och det är runt Sidsjön. 
 
I dagens stressade samhälle där mycket skall hinnas med så finns det ett behov att förenkla och 
underlätta denna typ av aktivitet utan att man ska behöva organisera sig på ett traditionellt gym.  
 
Det finns olika typer av utegym både i trä och i stål och som har olika funktion, ex för att öka sin 
rörlighet, smidighet och motorik. 
 
Men utegymmen ska vara utformade så att unga, äldre och funktionshindrande på ett enkelt sätt kan 
använda de olika redskapen. 
 
För att främja att fler ska kunna utnyttja denna typ av spontan träning behövs fler utegym i Sundsvall 
kommun. 
 
 
 
Därför föreslår jag kommunfullmäktige besluta 
 
att  en plan tas fram på vilka områden utegym kan anläggas i Sundsvalls kommun. 
 
att satsningen finansieras inom ramen för kultur- och fritidsnämnden. 
 
att Kultur- och fritidsnämnden får i uppdrag att undersöka ifall föreningar kan sköta underhållet 

av dessa. 
 
 
 
Sundsvall den 27/4 2015 
 
 
 
Patrik Gustavsson 
Nya Moderaterna 
 


